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Abstract (en)
[origin: WO9206019A1] In a non-returnable pressure vessel there is a combined filler and extractor valve comprising a valve body (11) fitted to move
in a drilling of a valve housing (8) and pressed by a spring against a valve seat, which can be lifted off its seat both during filling and extraction. In
addition, the valve comprises a second valve body (22) which is held off its valve seat (16) before the first filling of the vessel by a barrier (17, 18)
which can be overcome and will allow fluid through. After the vessel has been filled, the second valve body (22) is pushed beyond the barrier (17)
and with its valve seat (16) forms a clack valve which prevents the vessel (1) from being refilled. In order to produce the valve more economically,
the valve housing (8) is made of plastic in one piece with a first drilling (10) to take the first valve body and a second drilling (15) to take the second
(22). The end of the first drilling (10) opposite the first valve seat (9) has a radially inwardly-directed shoulder (14) in one piece with the housing on
which there are projections (18) made of plastic in one piece with the valve housing and projecting radially inwards into the circular base plan of the
second drilling (15). The first valve body (11) is supported on the shoulder (14) via a helical spring (13), while the projections (18) form the barrier for
the second valve body (22).

Abstract (fr)
Sur un réservoir sous pression à jeter, il est prévu une soupape combinée de remplissage et de décharge qui comporte un corps de soupape (11)
coulissant dans une cavité d'un boîtier de soupape (8) et pressé contre un siège de soupape par une force élastique, corps qui peut se soulever
de son siège aussi bien pendant le remplissage que pendant la décharge. La soupape comprend également un deuxième corps de soupape (22)
qui est maintenu écarté de son siège (16), avant le premier remplissage du réservoir, par un dispositif d'arrêt (17, 18) franchissable et perméable
aux liquides. Après le remplissage du réservoir, le deuxième corps de soupape (22) est repoussé au-delà du dispositif d'arrêt (17) et forme avec son
siège (16) une soupape de retenue qui empêche un nouveau remplissage du réservoir (1). Pour abaisser le coût de fabrication de la soupape, le
boîtier (8) est réalisé dans une seule pièce en matière plastique avec une première cavité (10) destinée à recevoir le premier corps de soupape et
une deuxième cavité (15) destinée à recevoir le deuxième corps de soupape (22). La première cavité (10) présente, sur le côté opposé au premier
siège (9), un retrait (14) dirigé vers l'intérieur dans le sens radial et formé d'une seule pièce avec le boîtier, retrait sur lequel des parties en saillie
(18), disposées vers l'intérieur dans le sens radial, dans le plan horizontal circulaire de la deuxième cavité (15), sont réalisées en une seule pièce
en matière plastique avec le boîtier. Le premier corps de soupape (11) s'appuie par un ressort cylindrique (13) contre le retrait (14). tandis que les
parties en saillie (18) forment le dispositif d'arrêt pour le deuxième corps de soupape (22).
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